



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

إلى: رؤساء المجموعات الوطنية
للاتحاد البرلماني الدولي

الهاتف: +41 22 919 41 11

الفاكس: +41 22 919 41 60

البريد الإلكتروني: postbox@ipu.org

شارع بومييه 5

صندوق البريد 330

1218 لو جراند-ساكونيكس

جنيف- سويسرا

www.ipu.org

جنيف، 20 أيلول/ سبتمبر 2021

مكتب

الأمين العام

معالي السيدة الرئيسة،

معالي السيد الرئيس،

سيتمضمّن منتدى الاستثمار العالمي جلسة خاصة في 19 تشرين الأول/أكتوبر تركز على تحفيز الحوار بين البرلمانيين، وواضعي السياسات، وقادة الأعمال. أرفقت المذكرة التوضيحية لهذه الفعالية بهذه الرسالة.

وكما تعلمون، يعتبر منتدى الاستثمار العالمي المنبر العالمي البارز للاستثمار والتنمية. إن المنتدى الذي يعقده مؤتمر الأمم المتحدة للتجارة والتنمية (الأونكتاد)، يضع الاستراتيجيات، والحلول لتحديات الاستثمار والتنمية العالميين. يقدم فرصة فريدة للتأثير في وضع السياسات المرتبطة بالاستثمار، ويشكل بيئة الاستثمار العالمي، والشبكة مع القادة العالميين في الأعمال، والسياسة.

وسينعقد منتدى الاستثمار العالمي القادم افتراضياً من 18 إلى 22 تشرين الأول/أكتوبر 2021. ستتناول هذه الفعالية المتعددة الجهات المعنية، المنظمة في إطار الموضوع العام الاستثمار في التعافي المستدام، التحديات والفرص الناشئة عن متطلبات الاستدامة والجهود لزيادة المرونة الاقتصادية في ظل كوفيد-19. تتوفر المزيد من

المعلومات حول المنتدى على الموقع الإلكتروني التالي

[/https://worldinvestmentforum.unctad.org/7th-world-investment-forum](https://worldinvestmentforum.unctad.org/7th-world-investment-forum)



ويجدوني أمل كبير في أن يتمكن برلمانكم من انتهاز هذه الفرصة، ويتم تمثيله في منتدى الاستثمار العالمي،
وجلسة الحوار الثلاثي الأطراف. يمكن استكمال التسجيل لمنتدى الاستثمار العالمي عبر الإنترنت على الموقع
الإلكتروني التالي [./https://indico.un.org/event/1000241](https://indico.un.org/event/1000241)

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مارتن تشونغونغ

الأمين العام





Inter-Parliamentary Union

For democracy. For everyone.

+41 22 919 41 11
+41 22 919 41 60
postbox@ipu.org

Chemin du Pommier 5
Case postale 330
1218 Le Grand-Saconnex
Geneva – Switzerland
www.ipu.org

**Office of the
Secretary General**

To: Presidents of National IPU
Groups

Geneva, 20 September 2021

Dear Madam President,
Dear Mr. President,

This year's World Investment Forum will feature a special session on 19 October focused on stimulating dialogue between parliamentarians, policy makers and business leaders. The concept note for this event is enclosed with this letter.

As you may know, the World Investment Forum is the pre-eminent global platform for investment and development. Convened by the United Nations Conference on Trade and Development (UNCTAD), the Forum devises strategies and solutions for global investment and development challenges. It offers a unique opportunity to influence investment-related policymaking, shape the global investment environment, and network with global leaders in business and politics.

The next World Investment Forum will take place virtually from 18 to 22 October 2021. Organized under the overall theme *Investing in Sustainable Recovery*, this multi-stakeholder event will address the challenges and opportunities arising from the sustainability imperative and the efforts for greater economic resilience in light of COVID-19. More information about the forum is available at <https://worldinvestmentforum.unctad.org/7th-world-investment-forum/>.

I very much hope that your parliament will be able to seize this opportunity and be represented at the World Investment Forum and at the tripartite dialogue session. Registration for the World Investment Forum can be completed online at <https://indico.un.org/event/1000241/>.

Yours sincerely,

Martin Chungong
Secretary General